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Renomirana dizajnerica 
Gordana Zucić svoju kolek-
ciju predstavlja na završnoj 
večeri nagrada Večernjako-
va domovnica u petak. Re-
vija će biti, kaže, zanimljiva 
i spektakularna. Gordana 
kao modni dizajner radi više 
od 30 godina u svom ateljeu 
u Čapljini, a odnedavno i u 
Mostaru gdje je njena tvrt-
ka ModaArt.

Važne i one neeksponirane
Napravila je zavidnu svjet-
sku karijeru. Beč, Salzburg, 
Manila, Pariz, Cape Town, 
Zagreb, Dubrovnik, Saraje-
vo, Ljubljana, Portorož su 
samo neki gradovi u kojima 
se predstavila. Njene krea-
cije nose estradne zvijezde. 
Najdraže su joj, kaže, ipak 
žene koje nisu eksponirane, 
ali znaju nositi ono što no-

se. Dvaput je išla na izbor za 
pjesmu Eurovizije s pred-
stavnicima BiH i Hrvatske. 
– Pamelu Ramljak koja je 
s grupom Feminem išla na 
Euroviziju sam za jedan 
nastup odjenula još dok 
je imala 6 godina – otkriva 
Gordana, koja je dobila broj-
na priznanja, među kojima 
je i nagrada za najbolju ve-
černju haljinu na svjetskom 
izboru za Miss planeta Ze-
mlja u Manili na Filipinima.  
–Najvažnije mi je da ra-
dim ono što volim i za 
što mi je Bog dao talent. 
Uvijek me raduju novi 
izazovi – kaže Gordana.  
Njene se kreacije mogu 
kombinirati, ručno su rađe-
ne i nisu trendovske.
Osim po originalnosti po-
znata je i po tome što odije-
va već dvije generacije žena, 
a spremna je i na treću. 
– Kad sam došla u Čapljinu 
odijevala sam maturantice, 
danas su one žene, još se 
odijevaju kod mene, kao i 
njihove kćeri, sada čekamo 
unuke – smije se Gordana.
Inspirira je, kaže, pozitivna 
energija, a ideju za model 
dobiva u trenutku. 
– U životu je bitno znati da 
svijetom upravljaju određe-

kaže Gordana. Sve ono što 
napravi postane hit. 

Vjerni suradnici
Kreacije joj obožavaju zvi-
jezde u domovini i svijetu, 
a njoj je kaže, najvažnija, 
podrška obitelji i suradnika 
frizera Stjepana Filipovića, 
fotografa Branimira Boba-
na i Ante Cvitanovića, šmin-
kerice Maje Čolak i koordi-

natora tima Rade Zucića, 
te dugogodišnjih suradnica 
Maje Mozare i Vere Papić 
koje su joj pomogle pri za-
dnjem projektu, ali i djevo-
jaka iz njenog atelijera koje 
20 godina s njom rade. 
– Oni su mi vjetar u leđa. 
Pomogli su mi da iz jednog 
malog mjesta pošaljem di-
van san do kraja svijeta – 
kaže Gordana Zucić.

ni ljudi, ali lijepo je znati da 
si svoj, da ne kopiraš niko-
ga, a ja jesam svoja – kaže 
Gordana. Diorovi ljudi koji 
diktiraju modnim svijetom 
odali su priznanje njenom 
radu. Dogodilo joj se, kaže, 
da joj je žena iz Diora na 
reviji u Parizu rekla da njen 
kaput, dio revije, u Dioru 
nema cijenu.
 – To je veliko priznanje – 
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Lijepo je znati da si svoj i da ne 
kopiraš druge, a ja jesam svoja
poanta 
Najvažnije je raditi 
ono što voliš i za što 
imaš talent - ističe 
Gordana

osim svog ateljea u 
Čapljini odnedavno 
i u mostaru djeluje 
sa  svojom tvrtkom
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Dizajernica Gordana i neki od njenih modela, kakve će predstaviti i na Domovnici u petak  branimir boban, ante cvitanović

Priredbe pomažu da 
djeca lakše usvoje i 
koriste hrvatski jezik

identitet Majke djece Hrvatske nastave u Hessenu priredile proslavu

Majke čija djeca pohađaju 
hrvatsku nastavu u Hesse-
nu organizirale su u dvora-
ni Ronneburg u Frankfurtu 
kod Bore Čelića proslavu. 
Sve nazočne pozdravila je 
Monika Adžamić. Proslavu 
su uveličali i konzul Damir 
Sabljak iz Generalnog kon-
zulata RH iz Frankfurta, ko-
ji je zahvalio roditeljima što 
dovode djecu na hrvatsku 
nastavu i zalažu se za njeno 
širenje. Anegdote iz djetinj-
stva na šaljiv način ispričao 
je generalni konzul BiH u 
Frankfurtu Nikica Džambo, 
poručivši djeci da je najljep-
še doba - đačko. Fra Anto 
Batinić, svećenik u njemač-
koj župi St. Christopherus 
Preungesheim, naglasio je 
važnost govorenja hrvat-
skog jezika u komunikaciji 
roditelja i djece.
–Da bi se djecu motiviralo 
za učenje i govorenje hr-
vatskog važne su ovakve 

priredbe, likovne radionice, 
kazališne predstave i ostale 
izvannastavne aktivnosti, 
istaknula je Smiljana Vese-
lić-Vučina, koordinatorica 
Hrvatske nastave u Hesse-
nu i Saarlandu. Učenici u 
Frankfurtu (Bergen Enkhe-
im i Preungesheim), Bad 
Vilbelu i Bad Homburgu s 
učiteljicama Jelenom Po-
kos i Anetom Rašić su izveli 
recitacije, pjesme i igroka-
ze. Gabriel Dragičević od-
svirao je na klavijaturama 

Učiteljice su u Frankfurtu 
s djecom priredile kulturni 
program kojem su se uz 
mališane veselili i njihovi 
roditelji, kao i gosti konzuli

Klinci su pjevali, recitirali, svirali... perica ninković
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hrvatsku himnu, a publika 
je uživala u lijepim zvucima 
skladbi na klaviru Luke Če-
lića i sestre mu Ana-Marije.
–Zahvaljujemo učiteljicama 
za predani rad s našom dje-
com. Nije im bilo jednostav-
no krenuti iz domovine u 
tuđnu. Uime roditelja želim 
im reći veliko hvala za lju-
bav koju imaju prema poslu 
i djeci i za svaku novu hrvat-
sku riječ koju su naša djeca 
izgovorila i naučila, poručila 
je Monika Adžamić.


